
Zápis z 6. zasedání Komise pro městskou památkovou rezervaci 

Dne 27. 2. 2025, od 9:00 v zasedací místnosti ORM MMJ. 

přítomni: 

 Ing. arch. Martin Laštovička, předseda – omluven od 9:45 

 Ing. arch. Aleš Stuchlík 

 Mgr. Bc. Jindřich Kadlec 

 Ing. arch. Tomáš Lakomý 

 Jaroslava Panáčková 

 Mgr. Jiří Neubert 

 Radek Popelka, MBA – omluven od 9:15 

 Mgr. Šimon Kochan  

 Dr. Ing. arch. Jaroslav Huňáček 
 
 

omluveni:  

 Mgr. Jakub Svoboda 

 Bc. Ondřej Stránský 

 Mgr. Jana Laubová 

 Jitka Klementová 
 

Komise je usnášeníschopná. 

 

tajemnice komise: 

 Mgr. Hana Obrdlíková – OSA 

 

program zasedání: 

1. Představení Rozpisu státní finanční podpory v Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2025 – návrh na rozdělení kvóty mezi žadatele 

 

1. Představení Rozpisu státní finanční podpory v Programu regenerace městských památkových 

rezervací a městských památkových zón na rok 2025 – návrh na rozdělení kvóty mezi žadatele 

 

- komisi bylo představeno rozdělení kvóty 1 890 000 Kč mezi žadatele ve formě předložené 

tabulky (rozdělení vycházelo z došlých žádostí zapracovaných v Anketním dotazníku a následné 

komunikace se žadateli) 

- na MK ČR za MPR Jihlava odešel v listopadu 2024 Anketní dotazník s 15 akcemi 

- z nichž reálně pro rok 2025 bylo celkem 10 akcí (požadavek na příspěvek od MK ČR ve výši 

přesahující 3 500 000 Kč), podpořeno bude 8  

- komise rozhodla nepodpořit pro letošní rok tyto akce: 

- 1. nepodpořená akce vlastníka statutárního města Jihlavy na provedení udržovacích prací na 

objektu Benešova 16 z důvodu nedostatečné výše finanční kvóty přidělené pro MPR Jihlava, 

kdy se pro letošní rok sešlo několik dalších finančně náročných akcí nutných podpory, jedná se 



zejména o 2. etapu obnovy krovu a výměny střešní krytiny na kostele apoštola Pavla, o obnovu 

krovu a výměnu střešní krytiny na objektu Komenského 17, a další  

- 2. nepodpořená akce je provedení údržby, obnovy a restaurování dekorativních malovaných 

stropů ve II. NP objektu Masarykovo nám. 51 z důvodu výše uvedeného, ale hlavně z důvodu 

toho, že vydané Rozhodnutí pam. péče ve své podmínce uvádí „1. V úvodu prací, po postavení 

lešení a dalším restaurátorském průzkumu na začátku prací, bude svoláno místní šetření, při 

kterém budou realizátorem prací prezentovány vlastníkovi a zástupcům orgánu i odborné 

organizace státní památkové péče výsledky úvodního průzkumu, a dále upřesněný návrh 

postupu pro jednotlivé situace. Nové poznatky, vedoucí k modifikaci postupu pro jednotlivé 

situace, související s mírou zachování originálu a možnosti zapojení přemaleb, budou v 

případě potřeby součástí doplněného restaurátorského záměru, který bude schválený v 

novém správním řízení.“ Proto není v této fázi jisté, zda žadatelem předložený záměr 

k restaurování a finanční náklady budou finální, tak i zda nebude nutné vydání nového 

rozhodnutí pam. péče dle výše uvedené podmínky.  Nové správní řízení by nestihlo proběhnout 

do termínu podání Souhrnných přehledů a Žádostí o dotaci na rok 2025. Žadateli bude 

navrhnut postup o ucházení se v programu mimořádného příspěvku statutárního města Jihlavy 

na rok 2025, tak aby nemusela být akce odsunuta na rok 2026 

  

- komise se jednohlasně shodla na rozdělení kvóty, přičemž předložená tabulka byla upravena 

a znovu rozeslána komisi spolu s návrhem zápisu 

 

 

Návrh usnesení: Komise pro městskou památkovou rezervaci doporučuje Radě města Jihlavy schválit 

rozdělení kvóty v Programu regenerace městských památkových rezervací a městských zón na rok 

2025. 

 

PRO: 7    PROTI: 0     ZDRŽEL SE: 0 

Usnesení bylo přijato. 

 

 

 

 

 

zapsala: Mgr. Hana Obrdlíková, tajemnice komise 

kontroloval: Ing. arch. Martin Laštovička, předseda komise 


